



Chubb TravelEase Travel Insurance Enrollment Promotion Terms and Conditions

- This offer is only applicable to customers who enrolled in TravelEase Travel Insurance from 15 Aug 2022 to 15 Oct 2022 (both days inclusive) via Chubb's website (<https://www.chubbtravelinsurance.com.hk>).
- Customers need to fulfill the below requirements to enjoy the stated amount of specified coupon(s):

Plan type	Required premium per policy (after discount)	Coupon(s) amount offered per policy
Single trip plan	HK\$500 or above	HK\$50 Supermarket coupon
Annual plan	HK\$1,500 or above	HK\$300 Supermarket coupon

- If the customer has cancelled this policy and has received a full refund of the premium after the policy effective date, Chubb Insurance Hong Kong Limited ("Chubb") reserves the right to charge the customers the amount that equivalent to the value of the coupon(s).
- This offer is not redeemable for cash and non-refundable. Chubb can replace the rewards with alternative rewards without prior notice.
- This offer can only bundle with 30% off premium discount.
- Coupon(s) will be sent out by registered mail within 21 working days from the policy effective date.
- Chubb is not the supplier of the coupon(s). The use of the coupon(s) subjects to terms and conditions imposed by the supplier whilst the redemption of the services is subject to the terms and conditions imposed by Chubb. Chubb shall assume no responsibility/liability in respect thereof.
- All services information, prices, and photos shown are for reference only. Suppliers' information shall prevail.
- Chubb may change these terms and conditions and/or modify/terminate the Promotion without prior notice.
- The offers are for new customers only and are NOT available to customers who have held Chubb TravelEase Annual Travel Insurance policies in the past 12 months.
- The English version shall prevail if there is any inconsistency between the English and Chinese versions.
- Chubb has the sole discretion in determining customers' eligibility to the Promotion.
- Should any dispute arise, the decision of Chubb shall be final.

安達旅無憂旅遊保障計劃投保優惠條款細則

- 優惠只適用於 2022 年 8 月 15 日至 2022 年 10 月 15 日 (包括首尾兩日) 於安達保險網站 (<https://www.chubbtravelinsurance.com.hk>) 投保之顧客。
- 顧客須符合以下要求以獲取指定金額之優惠券:

保障計劃類型	每張保單之折實保費要求	每張保單將獲贈之優惠券
單次計劃	HK\$500 或以上	HK\$50 超市優惠券
全年計劃	HK\$1,500 或以上	HK\$300 超市優惠券

- 若客戶於保單生效日後安排取消保單並獲退還全部已付保費，安達保險香港有限公司 (「安達保險」) 保留向客戶收取優惠券相等價值金額之權利。
- 本優惠不可兌換現金或退款。安達保險有權以其他獎賞代替而無須事先通知。
- 本優惠只能與保費 7 折優惠同時使用。
- 優惠券會於保單生效日起計 21 個工作天內以掛號信件形式寄出。
- 安達保險並非優惠券之供應商。優惠券須按供應商指定的條款及細則使用，而兌換方法則須按安達保險指定的條款及細則進行。安達保險對此不承擔任何責任/法律責任。
- 所有服務資料、價值及圖片只供參考，一切以供應商的資料為準。
- 安達保險有權修改此條款及細則/或更改/終止此推廣而無須給予事先通知。
- 此優惠只適用於全新客戶，並不適用於過往 12 個月內曾持有「旅無憂全年旅遊保障計劃」之保單持有人。
- 中英文版本如有任何歧異，概以英文版本為準。
- 安達保險可全權決定客戶是否合資格參與此推廣。
- 如有任何爭議，安達保險保留最終決定權。